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PROTOKÓŁ NR 8/2021  

z Sesji Rady Osiedla WOJSZYCE w dniu 26 stycznia 2022 roku.  

  

  

Sesja odbyła się w siedzibie Rady Osiedla, ul. Pawia 20 we Wrocławiu.  Wszyscy radni 

zostali mailowo powiadomieni o zwołaniu Sesji Rady Osiedla WOJSZYCE.  

  

Sesja będzie również transmitowana przez mieszkańca na forum FB Nasze Wojszyce.  

  

Przewodniczący przypomniał zapisy Statutu Rady Osiedla Wojszyce:  

§ 10 ust. 2. Działania organów Osiedla są jawne.  

§ 10 ust. 5. Posiedzenia organów Osiedla mogą być rejestrowane oraz transmitowane  z 

wykorzystaniem środków audiowizualnych w trybie online przez Internet,  przy 

poszanowaniu przepisów dotyczących ochrony danych osobowych.  

  

Dodatkowo zgodnie z art. 61 ust. 2 Konstytucji RP Prawo obywatela do uzyskiwania 

informacji obejmuje dostęp do dokumentów oraz wstęp na posiedzenia kolegialnych 

organów władzy publicznej pochodzących z powszechnych wyborów, z możliwością 

rejestracji dźwięku lub obrazu.  

  

W sesji wzięło udział 14 radnych zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1).  

  

Przewodniczący Rady Osiedla WOJCIECH HERFUT, w związku ze złym samopoczuciem, 

przekazał prowadzenie Sesji Rady Osiedla Wiceprzewodniczącemu MARCINOWI  

OGRODNIKOWI. Prowadzący powitał obecnych i przeczytał porządek obrad.  

  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji, sprawdzenie quorum.  

2. Zatwierdzenie porządku sesji lub zgłoszenie wniosków o jego zmianę  i 

przeprowadzenie głosowania w tej sprawie.  

3. Przyjęcie: sprawozdań z wykonania zadań społecznych w 2021 roku, zadań 

społecznych do realizacji w roku 2022 i ofert na realizację zadań społecznych w 2022 

roku oraz procedowanie propozycji uchwał  

a) w sprawie sprawozdania z wykonania zad. społecznego – Festyn 2021  

b) w sprawie sprawozdania z wykonania zad. społecznego –Rehabilitacja seniorów  z 

Klubu Seniora w 2021 r.  

c) w sprawie sprawozdania z wykonania zad. społecznego – Mikołajki Osiedlowe  

d) w sprawie sprawozdania z wykonania zad. społecznego – Wigilia dla członków 

Klubu Seniora na osiedlu w 2021 r.  

e) w sprawie sprawozdania z wykonania zad. społecznego – Senioralny Fundusz  

Wyjazdowy  

f) w sprawie sprawozdania z wykonania zad. społ. pn. Dofinansowanie działalności  

Klubu Seniora w 2021 roku  

g) w sprawie przyjęcia do realizacji zad. społecznego w 2022 roku Podchody  
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Osiedlowe  

h) w sprawie przyjęcia do realizacji zad. społecznego w 2022 roku - Festyn 

„Wojszyckie Lato”  

i) w sprawie przyjęcia do realizacji zad. społecznego w 2022 roku - Dofinansowanie 

działalności Klubu Seniora w roku 2022  

j) w sprawie oferty na realizację zad. społecznego w 2022 roku – Wigilia 2022  dla 

seniorów z osiedla Wojszyce  

k) w sprawie oferty na realizację zad. społecznego w 2022 roku – Mikołajki 2022  na 

Osiedlu Wojszyce.  

4. Przyjęcia sprawozdania rocznego Zarządu Osiedla Wojszyce z wykonania planu 

finansowego za rok 2021.  

5. Informacje Zarządu.  

6. Zapytania Radnych.  

7. Wolne wnioski.  

8. Wnioski dotyczące protokołu poprzedniej sesji i jego przyjęcie.  

9. Zamknięcie obrad.  

  

Przewodnicząca ZO przekazała ankiety radnym, którzy mieli kłopot z pobraniem lub 
wydrukowaniem. Ankiety zostały przygotowane by radni podzielili się swoją motywacją, 
która skłoniła ich do startowania w wyborach oraz wymienili sprawy, obszary działań, 

którymi chcieliby się w najbliższych miesiącach w RO zajmować. Spisanie ich miało na 
celu poznanie zasobów własnych i preferencji radnych, co pozwoli lepiej się poznać i 
zoptymalizować pracę w radzie.   
 

Ad 1. Prowadzący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sali jest 14 radnych oraz jest 

wymagane kworum do podejmowania uchwał.  

  

Ad 2. Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

  

Na podstawie § 16 ust 6 Statutu Osiedla zwracamy się z wnioskiem o zmianę porządku 

obrad poprzez dodanie punktów:  

1. Uchwała w sprawie zawarcia umowy o wolontariat dla pana Sebastiana Rusek.  

2. Uchwała w sprawie zawarcia umowy cywilno-prawnej dla pani Małgorzaty 

Kuśnierz.  

3. Uchwała w sprawie akceptacji propozycji WIM dotyczącej zmiany organizacji 

ruchu na osiedlu Wojszyce na osiedlu od ul. Żniwnej do ul. Skibowej na okres 

próbny 1 roku.  

4. Uchwała w sprawie przyjęcia planu finansowego na rok 2022.  

5. Przestawienie pojemnika na nakrętki dla Wrocławskiego Hospicjum dla Dzieci 

przed budynek Szkoły Podstawowej nr 23 przy ul. Przystankowej 32.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. 10 radnych głosowało za przyjęciem 

zmiany, 2 osoby są przeciw, 2 osoby wstrzymały się.  
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Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania wniosek o zmianę porządku obrad 

został przyjęty.  
Ad 3. Przyjęcie: sprawozdań z wykonania zadań społecznych w 2021 roku, zadań 

społecznych do realizacji w roku 2022 i ofert na realizację zadań społecznych w 2022 

roku oraz procedowanie propozycji uchwał Sprawozdania przedstawił Skarbnik.  

  

Sprawozdania mają określone terminy na ich złożenie po zakończeniu zadania 

społecznego. Terminy te, z różnych względów, nie zostały dotrzymane. Przewodnicząca 

Zarządu Osiedla porozumiała się z WCRS, ustalono nowy termin na ich złożenie do 

31.01.2022 roku. Złożenie sprawozdań w terminie i z zachowaniem określonych wymagań  

jest niezbędne. Podstawowym warunkiem uruchomienia środków na rok 2022 jest 

akceptacja sprawozdań przez WCRS.  

  

Sprawozdanie z realizacji zadania społecznego pn. Dofinansowanie działalności Klubu 

Seniora w 2021 roku.  

Oferta przygotowana była przez poprzednią RO.  

Liczba uczestników: ok. 120 osób (w tym 60 seniorów, dla których przygotowano paczki). 
Sprawozdanie napisane zostało przez koordynatora Klubu Seniora radną Elżbietę Sowę.  

Działalność Klubu rozpoczęliśmy na początku maja spotkaniem informacyjno - 

organizacyjnym. W maju wznowiono również spotkania z cudzoziemcami gdzie po 

przerwie covidowej powtarzaliśmy przerobiony materiał. W pierwszą środę miesiąca na 

ogólnym zebraniu przy kawie omówiliśmy nasze wycieczki i kolejne spotkania. W 

miesiącu czerwcu odbyło się spotkanie z zaprzyjaźnionym Kawonem. Degustowaliśmy 

nowe herbaty. Wysłuchaliśmy  prelekcji na temat ziół. W miesiącu lipcu mieliśmy 

zaplanowaną wycieczkę do Lwówka Śl. na Agatowe Lato. Niestety wycieczka nie odbyła 

się. Pani burmistrz Lwówka odwołała z powodu pandemii Agatowe lato. W zamian 

pojechaliśmy na wycieczkę do Świeradowa. W miesiącu sierpniu braliśmy udział w 

święcie ceramiki w Bolesławcu.  We wrześniu wyjechaliśmy do Mielna na turnus 

wypoczynkowo - rehabilitacyjny. Kto był zaszczepiony i nie bał się mógł spędzić dwa 

tygodnie nad morzem. Przez 3 miesiące próbowaliśmy wrócić do rehabilitacji seniorów. 

Powoli w małych grupach zaczęliśmy ćwiczenia z kinezjologii mózgu. Po przyjeździe 

ponownie otworzyliśmy bibliotekę seniora, która cieszy się wielką popularnością  bo co 

innego robić w czasie pandemii jak nie czytać. Oczywiście wszystko w reżimie sanitarnym. 

Książki po oddaniu są w kwarantannie i odkażane. Do końca roku odbywała się 

gimnastyka na powietrzu z trenerem senioralnym oraz gimnastyka rehabilitacyjna   z 
instruktorką, która odbywała się również z zachowaniem środków bezpieczeństwa na 

powietrzu oraz prowadzone były na zajęcia online. Braliśmy udział w zwiedzaniu ogrodu 

japońskiego i botanicznego. Uczyliśmy się gry w bilarda. Braliśmy udział w mistrzostwach 

seniorów w nordic walking, w kręgle oraz w boule, kometkę i mini kręgle. 11 listopada jak 

co roku odbył się marsz nordic walking z okazji odzyskania niepodległości.  Z powodu 

bezpieczeństwa uczestników spotkanie po marszu nie odbyło się. Wigilia również nie 

odbyła się ale seniorzy otrzymali w ramach rekompensaty za brak wigilijnego spotkania 

paczki z artykułami spożywczymi z zachowaniem reżimu sanitarnego. Przygotowanych 

zostało 60 paczek ze środków z zadania DSS oraz z działu 750 dla seniorów i osób 
potrzebujących, z których 41 zostało wydanych przez Elżbietę Sowę w siedzibie Rady 

Osiedla a 19 dostarczonych seniorom przez radnych osiedla.  
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Wiele zajęć, spotkań i wyjść do kina teatru nie zostało zrealizowanych z powodu pandemii. 

Przez cały ten okres promowano zdrowy styl życia, rozdawano maseczki, żele do 

dezynfekcji oraz ulotki informacyjne o covidzie.  

  

Dodatkowo w miesiącu grudniu został zakupiony tusz do drukarki oraz gry planszowe 

celem organizacji dodatkowych zajęć dla seniorów.  

  

Odczytanie uchwały VIII/35/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z wykonania zadania społecznego pn. Dofinansowanie działalności Klubu 

Seniora w 2021 roku. W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. 13 osób zgłosowało 

za, 1 osoba wstrzymała się.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta. (co 

stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu).  

  

Sprawozdanie z realizacji zadania społecznego pn. Festyn 2021 Zadanie 

realizowane również ze środków DSS.  
Liczba uczestników: ok. 500 dzieci ze Szkoły Podstawowej nr 23  

Dzieci ze Szkoły Podstawowej nr 23 na zakończenie roku szkolnego zostały zaproszone 

przez Zarząd Osiedla na lody do osiedlowego lokalu gastronomicznego.  

Inicjatywa przysporzyła radości dzieciom i spotkała się z pozytywnym odbiorem przez 
ich rodziców.  

Zadanie zostało wykonane w kwocie 2550,00 zł.  

  

Odczytanie uchwały VIII/36/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z wykonania zadania społecznego pn. Festyn 2021.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu).  

  

Sprawozdanie z realizacji zadania społecznego pn. Mikołajki Osiedlowe  

Liczba uczestników: 92 osób (w tym 61 dzieci, dla których przygotowano paczki)  

Rada Osiedla Wojszyce, zgodnie z otrzymaną zgodą, przygotowała 30 paczek 

mikołajkowych dla dzieci z uboższych rodzin.  Paczki zostały dostarczone przez radnych 

osiedla dzieciom z Wojszyc w dniach w dniach 18-19 grudnia 2021 r.  

Radość dzieci z otrzymanych paczek była nie do przecenienia.  

Ponadto, Rada Osiedla - z zachowaniem obowiązującego reżimu sanitarnego - 

zorganizowała w dniu 18 grudnia 2021 r. dla dzieci młodszych i starszych (wraz z ich 

pełnoletnimi opiekunami)  Grudniową Grę Terenową na uliczkach Wojszyc. W zabawie 

udział wzięło 31 dzieci.  

Na zakończenie Gry wszystkim dzieciom zostały wręczone paczki mikołajkowe (31 

paczek).  

Powyższa inicjatywa Rady osiedla spotkała się z pozytywnym odbiorem zarówno przez 

dzieci, jak również przez ich rodziców i dziadków.  
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Łącznie na przygotowanie wszystkich paczek przeznaczone zostały środki z niniejszego 

zadania oraz z działu 750 czyli pieniędzy Rady Osiedla.  

Na zadanie było przeznaczone 1 600,00 zł, Rada dołożyła 1 900,00 zł  

  

Radny W.Świderski – Łącznie jaka kwota była?  

Radny W. Świderski dwukrotnie upewniał się czy tak należy rozumieć, że 61 paczek 

kosztowało 3500,00 zł.  

Tak należy rozumieć.  

  

Odczytanie uchwały VIII/37/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z wykonania zadania społecznego – Mikołajki Osiedlowe.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu).  

  

Sprawozdanie z realizacji zadania społecznego pn. Rehabilitacja seniorów z Klubu Seniora 

w 2021 r.  
Sprawozdanie napisane zostało przez koordynatora Klubu Seniora radną Elżbietę Sowę  

Liczba uczestników: dwie grupy - ok. 30 osób  

Gimnastykę rehabilitacyjną wykonano zgodnie z podpisaną umową w roku 2021 (jest to 

kontynuacja zajęć z poprzednich lat). W zajęciach uczestniczyli seniorzy w dwóch 

grupach. Zajęcia odbywały się na powietrzu oraz w miarę możliwości (spowodowaną 

koronawirusem) w siedzibie klubu. Instruktor przeprowadził wykłady online na temat 

wpływu kinezjologii mózgu i poszczególnych ćwiczeń na organizmy ludzi starszych. W 

części praktycznej odbywała się gimnastyka, która koordynuje zmysł równowagi, 

koncentracji i sprzyja nauce relaksacji.  

  

Kwota przeznaczona na ten cel 3 500,00 zł, została w całości wykorzystana.  

  

Odczytanie uchwały VIII/38/2022 z dnia 26 stycznia 2022 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z wykonania zadania społecznego pn. Rehabilitacja seniorów z Klubu 

Seniora w 2021 r.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu).  

  

Sprawozdanie z realizacji zadania społecznego – Senioralny Fundusz Wyjazdowy  
Sprawozdanie napisane zostało przez koordynatora Klubu Seniora radną Elżbietę Sowę  

Liczba uczestników: 30 osób  

Data realizacji zadania: 1 IX – i 15 IX 2021  

Z uwagi na bezpieczeństwo seniorów spowodowane nie opuszczającym nas 
koronawirusem postanowiono senioralny fundusz wyjazdowy przeznaczyć na dowóz 
seniorów nad morze do Mielna i z powrotem do Wrocławia. Wśród uczestników 
znajdowali się seniorzy niepełnosprawni po operacjach bioder, kolan, itp.  
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Kwota przeznaczona na ten cel 5 000,00zł, została w całości wykorzystana. Kwota to 

została zwiększona z innych środków.  

  

Ile osób z niepełnosprawnościami uczestniczyło w wyjeździe?  

Odpowiedź radnej Elżbiety Sowy: „w umowie pisze 40 osób, a z niepełnosprawnościami 

musiałabym siąść i liczyć”.  

  

Odczytanie uchwały VIII/39/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z wykonania zadania społecznego – Senioralny Fundusz Wyjazdowy W 

głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu).  

  

Sprawozdanie z realizacji zadania społecznego pn. Wigilia dla członków Klubu Seniora na 

osiedlu w 2021 r .   
Liczba uczestników: 59 seniorów (odbiorcy paczek).  

Uwzględniając sytuację epidemiczną i obowiązujące obostrzenia, Zarząd Osiedla 

Wojszyce otrzymał zgodę na zmianę sposobu realizacji niniejszego zadania.  

W związku z otrzymaną zgodą, środki w ramach zadania oraz z działu 750 zostały  w 

całości przeznaczone na przygotowanie 59 paczek żywnościowych dla seniorów 

potrzebujących, samotnych i często nieporuszających się samodzielnie.  

W dniach 18-20 grudnia 2021 r. paczki zostały dostarczone seniorom z Wojszyc przez 

radnych osiedla.  

Taka forma okazania pamięci przez Radę Osiedla spotkała się z miłym przyjęciem  i 

uznaniem seniorów.  

Na zadanie było 1600, 00 zł , Rada Osiedla dołożyła 1148,78 zł.  

Radny W. Świderski: „a ilość paczek tutaj?”  

59 paczek  

Odczytanie uchwały VIII/40/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z wykonania zadania społecznego pn. Wigilia dla członków Klubu Seniora 

na osiedlu w 2021 r.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu). Oferty na rok 2022  

Było bardzo mało czasu na zastanowienie się na jakie oferty napisać wnioski. Wybrane 

zostały 3: Podchody Osiedlowe, Festyn „Wojszyckie lato”, i Dofinansowanie działalności 

Klubu Seniora w roku 2022. Kwoty wynikające ze złożonych ofert zostały zredukowane, 

przyznano mniej środków niż oczekiwaliśmy z wyjątkiem oferty pn. Podchody 

Osiedlowe.  

Jest zalecenie, by do każdego zadania społecznego Rada Osiedla dokładała ze środków 

własnych czyli z kwoty na cały rok 33 180,00 zł.  

Aby oferty mogły zostać zaakceptowane przez WCRS muszą zostać zaakceptowane 

uchwałą przez RO.  
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Oferta na realizację zadania społecznego w 2022 roku – pn. Podchody Osiedlowe. 

Całkowity koszt: 2 900zł, 2 400 zł kwota dofinansowania, 500 zł wkład własny Rady 

Osiedla.  

Przewidywany koszt z podziałem na dofinansowanie/wkład RO:  

Zakup materiałów - 200 zł/0zł, wydruki niezbędne do przygotowania pakietów 

startowych 0zł/200 zł, wynagrodzenie dla firmy przygotowującej grę – 2 000 zł/0 zł, 

nagrody dla zwycięskich drużyn – 200 zł/300 zł.  

  

Inicjatorzy pomysłu gry terenowej pn. Podchody Osiedlowe wraz z chętnymi 

mieszkańcami i rodzicami ze SP23 założyli, że będzie to impreza cykliczna. Z założenia 

ma mieć również rys historyczny, przygotowania już się rozpoczęły, zbierane są 

ciekawostki, materiały pomocne w opracowaniu scenariusza -zadań i zagadek.  

  

Prośba do radnych i mieszkańców o podzielenie się informacjami, udostępnienie 

materiałów źródłowych - zdjęć, gazet, zapisków, które mogą zostać wykorzystane w jej 

tworzeniu. Zaproszenie dla radnych i mieszkańców do dołączenia do grupy tworzącej 

scenariusz gry.   

  

Zabawa polega na tym, że spacerując ulicami Wojszyc rozwiązuje się różne zadania 

docierając do różnych, czasem związanych z historią dzielnicy, miejsc. Będą opracowane 

2 warianty – dla dzieci i dorosłych.  

Dla dzieci przewidziany jest scenariusz z wykorzystaniem telefonów komórkowych, 

kodów QR.  

Termin realizacji – wrzesień w pogodowo sprzyjającym terminie  

  

Odczytanie uchwały VIII/41/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia  do 

realizacji zadania społecznego – Podchody Osiedlowe.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu).  

  

Oferta na realizację zadania społecznego w 2022 roku - pn. Festyn Wojszyckie Lato  
Całkowity koszt: 8 500 zł - 6 000 zł kwota dofinansowania, 2500 zł wkład własny Rady 

Osiedla  

Przewidziane koszty z podziałem na dofinansowanie/wkład RO:  

urządzenia dmuchane i trampoliny – 2200/800 zł, toalety przenośne 480/120 zł, nagrody 
960/240 zł, animatorów i organizatorów gier i zabaw 1500/1000 zł, stoisko z watą cukrową 

i popcornem 700/300 zł, plakaty 160/40 zł  

  

Termin – uzgodniony z panią dyrektor SP23 - 12 czerwca 2022 roku, miejsce - Orlik.  

  

Odczytanie uchwały VIII/42/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia do 

realizacji zadania społecznego pn. Festyn Wojszyckie Lato W głosowaniu jawnym udział 

wzięło 14 radnych.  
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Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 8 do niniejszego protokołu).  

  

Oferta na realizację zadania społecznego w 2022 roku pn.  Dofinansowanie działalności 

Klubu Seniora w roku 2022 Całkowity koszt: 10 780 zł, z tego 10 000 zł kwota 

dofinansowania, 780 zł wkład własny Rady Osiedla.  
Przewidziane koszty z podziałem na dofinansowanie/wkład RO:  

wynajem autokarów na wycieczki integracyjne - 1 800/200 zł  

zakup usługi przewodnika oraz przejazdów po Wrocławiu zabytkowym autobusem, 

tramwajem, statkiem – 2 200 zł/0 zł zakup biletów do teatru, kina, opery, muzeów, 

kręgielni, na basen – 1700 zł/0 zł zajęcia dot.: obsługi komputera, internetu, urządzeń 

smart – 600 zł/0 zł zakup materiałów i pomocy na zajęcia warsztatowe – 850/150 zł  

zajęcia aktywizacyjne, w tym: podnoszące sprawność fizyczną i ruchową – 1900/100 zł 

imprezy z okazji dnia seniora, mikołajek – 475/215 zł  

zakup środków żywności (wody, soków, słodyczy) - 475/115 zł  

  

Czy planowane będą kursy komputerowe? Tak, na różnych stopniach zaawansowania. 

Radny W. Świderski ocenił, że kwota przewidziana w punkcie „imprezy z okazji dnia 

seniora, mikołajki” jest zbyt mała.  

Propozycja by w punkcie „zakup usługi przewodnika oraz przejazdów po Wrocławiu 

zabytkowym autobusem, tramwajem, statkiem” zrezygnować z usługi przewodnika na 

rzecz dofinansowania wycieczek.  

  

Jeśli pojawią się potrzeby zmian, przesunięć będzie to możliwe.  

  

Odczytanie uchwały VIII/43/2022 z dnia 26 stycznia 2022 w sprawie przyjęcie  do 

realizacji zadania społecznego pn. Dofinansowanie działalności Klubu Seniora w roku 

2022.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu).  

  

Oferta na realizację zadania społecznego w 2022 roku – pn.  Wigilia 2022 dla seniorów  z 

osiedla Wojszyce  

Całkowity koszt: 5 300zł, 4 000 zł kwota dofinansowania, 1 300 zł wkład własny Rady 

Osiedla (zakup środków spożywczych 1 200 zł)  

  

Spotkanie wigilijne z udziałem seniorów (w szczególności osób samotnych), 

uczestniczących w zajęciach Klubu Seniora, przedstawicieli Rady Osiedla i zaproszonych 

gości, wspólna kolacja, dzielenie się opłatkiem, kolędowanie; wręczanie drobnych 

upominków wytworzonych podczas warsztatów plastycznych oraz paczek ze słodyczami; 

warsztaty plastyczne z udziałem dzieci ze Szkoły Podstawowej nr 23; przygotowanie 

paczek świątecznych dla seniorów potrzebujących pomocy i leżących w domach.  
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Odczytanie uchwały VIII/44/2022 z dnia 26 stycznia 2022 w sprawie oferty na realizację 

zadania społecznego – Wigilia 2022 dla seniorów z osiedla Wojszyce. W głosowaniu 

jawnym udział wzięło 14 radnych.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 10 do niniejszego protokołu).  

  

Oferta na realizację zadania społecznego w 2022 roku pn. Mikołajki 2022 na Osiedlu 

Wojszyce  
Całkowity koszt: 4000zł, 3000 zł kwota dofinansowania, 1000 zł wkład własny Rady 

Osiedla  

Wiek uczestników 3-12/14 lat, szacunkowa liczba odbiorców: 60-80 dzieci Termin 

realizacji 3.12 lub 10.12  

  

Zabawę w siedzibie Rady Osiedla z zajęciami dostosowanymi do wieku uczestników   w 

tym: gry i zabawy, konkursy z nagrodami, Świąteczną Grę Terenową zakończoną 

nagrodami, spotkanie z Mikołajem, warsztaty tematyczne, wspólne śpiewanie piosenek 

świątecznych, słodycze, napoje.  

  

Radny W.Świderski- te 3000 zł mają być przeznaczone, na cele organizacyjne?  

Nie. Organizację podejmujemy własnymi siłami, sami też jeździmy, rozwozimy paczki.  - 
Proszę zwrócić uwagę, że w tych zadaniach nie ma punktu wynajęcie firmy, która to 

przeprowadzi. Na tym punkcie oszczędzamy, możemy te pieniądze przeznaczyć na inne 

cele.  

  

- W poprzednich radach również za taką społeczną działalność nikt nie miał 

wynagrodzeń. Rozdawanie paczek i rozwożenie to jest normalne.  

  

- To jest działalność nowa, takiej działalności nie było u nas. Wynagrodzeń nie było 
ale były diety radnych, które radni pobierali. Obecny zarząd zrezygnował z diet.  

  

Odczytanie uchwały VIII/45/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie oferty na 

realizację zadania społecznego pn. Mikołajki 2022 na Osiedlu Wojszyce –W głosowaniu 

jawnym udział wzięło 14 radnych.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 11 do niniejszego protokołu).  

  

Ad 4. Przyjęcia sprawozdania rocznego Zarządu Osiedla Wojszyce z wykonania planu 

finansowego za rok 2021.  

  

W roku 2021 Rada Osiedla Wojszyce otrzymała w ramach działu 750 kwotę 109 350,00 zł, 

w tym:  
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- na działalność statutową - kwotę 33 180,00 

zł, - na opłaty za media, czynsz - kwotę 76 170,00 

zł.  

Ponadto, w ramach działu 853 Osiedle Wojszyce otrzymało środki w wysokości 28 310,00 

zł, z czego:  

- na dofinansowanie kosztów realizacji 

następujących zadań społecznych kwotę 27 
200,00 zł:  

Rehabilitacja seniorów z Klubu Seniora w 2021 r. – kwotę 3 500,00 zł,  

Senioralny Fundusz Wyjazdowy – kwotę 5 000,00 zł,  

Festyn 2021 – kwotę 2 550,00 zł,  

Mikołajki osiedlowe – 1 600,00 zł,  

Wigilia dla członków Klubu Seniora na osiedlu w 2021 r. – kwotę 1 600,00 zł,  

Dofinansowanie działalności Klubu Seniora w 2021 roku – kwotę 12 950,00 zł.  

na uregulowanie płatności za 2020 r. w ramach zadania Klub Seniora 2 – kwota 1 110,00 zł 

(dotyczy niezapłaconych faktur z poprzedniego roku).  

Ogółem w roku 2021 Rada Osiedla Wojszyce otrzymała środki w wysokości 137 660,00 zł. 

Łączna kwota wydatków zrealizowanych w 2021 roku wynosi 114 231,88 zł, w tym w 

ramach:  

- działalności statutowej - poniesiono kwotę 31 840,44 zł, co stanowi 96% 

przyznanych środków,  

- opłat za media, czynsz - poniesiono kwotę 58 902,49 zł, co stanowi 77% przyznanych 

środków,  

- realizowanych zadań społecznych - poniesiono kwotę 22 401,58 zł, co stanowi 82% 
przyznanych środków na te zadania. Niższy wskaźnik wykorzystania przyznanego 

dofinansowania w ciągu całego roku wynika przede wszystkim z braku realizacji 

wydatków w ramach zadania Dofinansowanie działalności Klubu Seniora w 2021 roku,  w 

związku z wprowadzonymi ograniczeniami i obostrzeniami epidemicznymi oraz  w 

związku z zaprzysiężeniem nowej Rady Osiedla z dniem 9 listopada 2021 r. i zbyt krótkim 

terminem na realizację pozostałych wydatków.  

  

Wydatki były realizowane na podstawie planu finansowego i zostały rozliczone we 

Wrocławskim Centrum Rozwoju Społecznego oraz udokumentowane fakturami, które 

znajdują się w WCRS.  

  

Do niniejszego Sprawozdania załączony został Raport o stanie realizacji planu na rok 2021 

– stan na dzień 31.12.2021 r., w którym przedstawiona została realizacja wydatków przez 

Radę Osiedla Wojszyce w poszczególnych paragrafach klasyfikacji budżetowej.  

  

Do sprawozdania jest dołączany załącznik z wydatkami finansowymi. Sprawdzenie 

wydatków w programie do tego służącym możliwe było dopiero od godzin 

popołudniowych 14.01.2022.  

  

Odczytanie uchwały VIII/46/2022 z dnia 26 stycznia 2022 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania rocznego Zarządu Osiedla Wojszyce z wykonania planu finansowego za 

rok 2021  
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W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 11 do niniejszego protokołu).  

  

Prośba o zgodę na przedstawienie uchwały w sprawie przyjęcia planu finansowego na 

rok 2022 ze względu na mnogość dokumentów finansowych wymagających 

ostemplowania i uporządkowania.  

Decyzją prowadzącego by skończyć wszystkie sprawy finansowe zgoda została udzielona.  

Plan finansowy na rok 2022 choć został Radzie Osiedla narzucony, musi zostać przez nią 

zatwierdzony.  Plan wydatków został w styczniu zatwierdzony, wymagana jest uchwała 

RO. Kwota przyznana na działalność statutową 33 180 zł. Na razie nie będzie zwiększenia 

funduszy o procent inflacji.  

Radny W.Świderski – „Myśmy przed sesją niczego nie otrzymali, a plan finansowy składa 

się z pewnych składników. Nie wiemy o co chodzi.”  

Poprzednicy nie złożyli projektu planu finansowego na rok 2022 pomimo dwukrotnego 

wezwania przez WCRS i upływu dodatkowego terminu, który otrzymali. Plan finansowy 

nie został złożony. Dlatego Miasto zrobiło to za Radę Osiedla na podstawie szacunków  z 

lat poprzednich. Nowa Rada Osiedla nie miała wpływu na kształt tego projektu – ani  na 

pozycje, ani na kwoty. Już dziś wiadomo, że aby zrealizować zadania społeczne, które dziś 

przegłosowaliśmy musimy przesunąć ponad 6000 zł. Jeżeli dojdą nowe oferty,  a 

prawdopodobnie będzie to rehabilitacja i fundusz wyjazdowy, trzeba będzie przesuwać 

kolejne środki z grup, w których będą nadwyżki do grup, gdzie będą one potrzebne.  

  

Już teraz widać, że pieniędzy na cały rok działania jest za mało, dlatego musimy nimi 

rozważnie gospodarować i szukać dodatkowych źródeł finansowania. Bardzo możliwe, 

że będziemy musieli wybierać które z pojawiających się propozycji działań finansować. 

Odczytanie uchwały VIII/47/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia planu 
finansowego na rok 2022  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu).  

  

Uchwała w sprawie zawarcia umowy o wolontariat dla pana Sebastiana Rusek  

Wojszycki Klub Planszówek, zainicjowany przez pana Sebastiana Rusek, po okresie 

zrekrutowania uczestników, może zacząć funkcjonować. Podpisanie umowy  o 

wolontariat z założycielem klubu pozwoli na jego działanie i dalszy rozwój.  

Pan Sebastian, obecny podczas sesji RO, wyraził zgodę na prowadzenie klubu jako 
wolontariusz.  

  

Radny W.Świderski „Nie znam pana, nie wiem kto to jest. Chciałbym, żeby może coś od 

siebie powiedział. Może państwo znacie, ale ja nie.”  
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Pan Sebastian udzielił satysfakcjonującej zadającemu pytanie odpowiedzi, potwierdził 

znajomość tematu, swoją pasję, doświadczenie w prowadzeniu zajęć tego typu  i 

kompetencje do prowadzenie takiej aktywności dla pełnoletnich mieszkańców Wojszyc, 
gdyż klub spotykać się będzie późnym wieczorem.  

  

Odczytanie uchwały VIII/48/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie zawarcia 

umowy o wolontariat dla pana Sebastiana Rusek.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych. 13 osób zagłosowało za przyjęciem 

uchwały, 1 wstrzymała się.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 

jednomyślnie. (co stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokołu).  

  

Uchwała w sprawie zawarcia umowy cywilno-prawnej dla pani Małgorzaty Kuśnierz 

Pani Małgorzata Kuśnierz jest rehabilitantką, która od lat prowadzi zajęcia rehabilitacyjne 

dla seniorów i nie tylko seniorów. Dziś zgłosiło się już 14 osób na zajęcia, które ma 

prowadzić pani Małgorzata. Wojszyccy seniorzy znają ją, od kilku lat korzystają z jej 

wiedzy i umiejętności doświadczając wartości udziału w takich ćwiczeniach – gdy 2-3 

tygodnie w nich nie uczestniczą, dostrzegają zmniejszenie sprawności.  

  

Odczytanie uchwały VIII/49/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie zawarcia 

umowy cywilno-prawnej dla pani Małgorzaty Kuśnierz  

  

Radny W.Świderski „Proszę powiedzieć jak wygląda sytuacja z ćwiczeniami  

zaplanowanymi dotychczas prowadzonymi. Czy jedno wyklucza drugie?” Jedno 

nie wyklucza drugiego.  

Radny W.Świderski dopytuje czy dotychczasowe zajęcia rehabilitacyjne odbywające się w 

klubie seniora nadal się będą odbywać.   

Z wiedzy Zarządu wynika, że zajęcia rehabilitacyjne na które uczęszczali seniorzy z 

Wojszyc odbywały się poza Radą Osiedla Jak wynika z odczytanego dziś sprawozdania, 

w klubie seniora odbywała się tylko kinezjologia mózgu. Jeśli były takowe, a miałyby być 

kontynuować, mogą się odbywać tak by jedno z drugim nie kolidowało.  

  

Radny W. Sowa zaproponował by ten punkt odłożyć do czasu, gdy się przewodnicząca 

klubu seniora spotka z zarządem i wyjaśni pewne sprawy, które się ostatnio wydarzyły, 

bo się robi galimatias.  

  

Jeżeli takie zajęcia się odbywały, to Przewodnicząca Zarządu potwierdziła, że mogą się 

dalej odbywać. Jedno drugiemu nie przeszkadza. Umowa z panią Małgorzatą jest 

niezbędna by zarezerwować pieniądze na ich opłacenie.  

  

Radny W.Świderski do przewodniczącej ZO: „Występuje pani o umowę cywilnoprawną, 

ja zrozumiałem, że o wolontariat. Może ogólnie powiem. Jest środowisko senioralne na 

Wojszycach. Seniorzy do mnie się zwracają z pytaniem, kiedy będą mogli dalej 

uczestniczyć tutaj w klubie seniora. Nawet abstrahując od pani Eli, która dotychczas 
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prowadziła klub, uważam, że sytuacja wymaga uzgodnienia, naprawy tego środowiska. 

Też tak nie możemy zostawić, szanowni państwo, że Ela została odwołana z funkcji i dalej 

nic się nie dzieje.”  

  

Panie Wojciechu tu się dużo dzieje, tylko pan w tym nie bierze udziału, dlatego pan nie 

wie.  

- bo my nic nie wiemy  

Proszę się zaangażować, proszę zacząć współpracować…  

  

Radny W.Świderski chciał kolejny raz się wypowiedzieć.  

Radny W.Świderski „zawieramy nowe umowy, natomiast dotychczasowa sytuacja w 

klubie seniora nie jest uporządkowana”  

  

To prawda sytuacja nie jest uporządkowana. Wiceprzewodniczący ZO bardzo by chciał 

poznać prawdę środowiska senioralnego, ale nie jest mu to umożliwione. Poprosił by się 

nie zajmować tym tematem w tym momencie.  

  

Radna G.Zawada- pani Małgorzata prowadziła zajęcia na Gaju i tam chodzili seniorzy z 
Wojszyc i za te zajęcia płacili. Dlaczego teraz Rada Osiedla ma za te zajęcia płacić?  

  

Przewodniczący RO: Pani Małgorzata korzystała z funduszu miejskiego, który finansował 

takie zajęcia. Jest możliwe, że znów takie fundusze będą dostępne, pani Małgorzata będzie 

tego pilnować, składać wnioski, wtedy będzie więcej zajęć rehabilitacyjnych dostępnych 

dla mieszkańców Wojszyc.  

  

Przewodnicząca ZO: Nieprzyjęcie tej uchwały sprawi, że zamknięta zostanie droga dla 

osób, które chciałby w nich uczestniczyć w zajęciach na Wojszycach.  

  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 8 osób, 5 osób przeciw, 1 osoba się wstrzymała.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta. (co 

stanowi zał. nr 15 do niniejszego protokołu).  

  

Propozycja uchwały w sprawie akceptacji propozycji WIM dotyczącej zmiany 

organizacji ruchu na osiedlu Wojszyce na osiedlu od ul. Żniwnej do ul. Skibowej na 

okres próbny 1 roku.  

  

Zarząd Osiedla wystąpiła do WIM z prośbą o uspokojenie ruchu na terenie osiedla.  WIM 

w odpowiedzi nie zgodził się wprowadzenie jednego kierunku ruchu na ul. Ratajów. 

Wydział Inżynierii Miejskiej zaproponował wprowadzenie ruchu jednokierunkowego 

jedynie na odcinku ul. Ratajów między ul. Żniwną a ul. Skibową na okres próbny 1 roku. 

Radni podzielili się swoimi przemyśleniami i obawami oraz pomysłami na konsultacje 

społeczne w tej sprawie. Wiceprzewodniczący Rady Osiedla Marcin Ogrodnik, po 

zapoznaniu się z uwagami Radnych podjął decyzję, by głosowanie w tej sprawie odłożyć.   
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Przestawienie pojemnika na nakrętki dla Wrocławskiego Hospicjum dla Dzieci przed 

budynek Szkoły Podstawowej nr 23 przy ul. Przystankowej 32  

Przestawienie pojemnika na nakrętki przed szkołę to prośba dyrektora SP 23 Pani Lucyny 

Cempel, złożona pisemnie. Jego dotychczasowe usytuowanie przy ul. Pawiej 20 stwarza 

zagrożenie bezpieczeństwa na drodze dla dzieci, które przynoszą zebrane w szkole 

nakrętki do pojemnika. Dotarcie do pojemnika wymaga przejścia przez 2 ulice, na jednej 

jest wyznaczone przejście dla pieszych, na drugiej już nie. Dodatkowo, wzdłuż ulicy 

Pawiej zaparkowane są samochody, które utrudniają widoczność wychodzących zza nich 

uczniów. Tylko po jednej stronie ul. Pawiej jest chodnik prowadzący od skrzyżowania z 
ul. Przystankową, co jest dodatkowym utrudnieniem w bezpiecznym dotarciu uczniów 

do pojemnika.  

Pojemnik pod szkołą bardzo ułatwiłby zbieranie nakrętek szkole, jak również rozwiązałby 

kłopot z ich przechowywaniem. Akcja zbierania nakrętek ma charakter kształcący, 

wychowawczy, uwrażliwia dzieci na niesienie pomocy, uczy działania na rzecz innych. 

Pojemnik został zakupiony ze środków Ray Osiedla, jego  nowe usytuowanie ma pozwolić 

na dostęp do niego również mieszkańcom.  

W związku z tym, że opróżnianiem pojemnika oraz umawianiem odbioru nakrętek 

zajmować miałaby się szkoła, dlatego pojemnik zostałby jej PRZEKAZANY przez Radę 

Osiedla.  

Pojemnik może zostać opatrzony informacją, że zakupiony został ze środków Rady 

Osiedla Wojszyce, co jest praktyką powszechnie stosowaną przez inne Rady Osiedla.  

Uchwała VIII/50/2022 z dnia 26 stycznia 2022 roku w sprawie przestawienia pojemnika 

na nakrętki dla Wrocławskiego Hospicjum dla Dzieci przed budynek Szkoły Podstawowej 

nr 23 przy ul. Przystankowej 32.  

W głosowaniu jawnym udział wzięło 14 radnych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 8 osób, 3 osób przeciw, 3 osoby się wstrzymały.  

  

Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta. (co 

stanowi zał. nr 16 do niniejszego protokołu).  

  

Ad 5. Informacje Zarządu.  

Zarząd przekazywał informacje na bieżąco podczas sesji.  

  

Ad 6. Zapytania Radnych.  

Kto będzie obsługiwał pojemnik na nakrętki?  

Szkoła ma pełną wiedzę w jaki sposób to robić.  

  

Radna E. Sowa wyraziła żal, że pojemnik, który został zakupione na wniosek seniorów 

zostanie zabrany seniorom i dany dzieciom. Zaproponowała by kupić mniej słodyczy  i 

kupić drugi pojemnik na nakrętki.  
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Pytanie „Co jest złego w tym, że przestawiony zostanie pojemnik na nakrętki o 100 

metrów, dzięki czemu będą mieli do niego dostęp zarówno seniorzy, jak i dzieci? zostało 

bez odpowiedzi.  

To działanie, które nie jest skierowane przeciwko klubowi seniora czy jakiejkolwiek 

osobie, jest racjonalnym podejściem do zgłoszonego problemu  wynikającej z niego 

prośby.   

  

Ad 7. Wolne wnioski.  

Wniosek E.Sowy, by pozostawić pojemnik przed RO, a pani dyrektor odpowiedzieć, że po 

sprawdzeniu budżetu RO kupi drugi pod szkołę.  

  

Ad. 8 Wnioski dotyczące protokołów poprzednich sesji i ich przyjęcie.  

  

Przyjęcie protokołu z V sesji –  

10 głosów za, 3 osoby wstrzymały się (1 radny nieobecny podczas głosowania).  

Przyjęcie protokołu z VI sesji –  

10 głosów za, 3 osoby wstrzymały się (1 radny nieobecny podczas głosowania).  

Przyjęcie protokołu z VII sesji –  

10 głosów za, 3 osoby wstrzymały się (1 radny nieobecny podczas głosowania).  

  

Ad. 9 Prowadzący zebranie dokonał zamknięcia sesji.  

  

Na tym protokół zakończono.  

  

  

podpis prowadzącego zebranie                  podpis protokolanta  

  

  

MARCIN OGRODNIK              ELŻBIETA PINDRAL  
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Załączniki:  

1. lista obecności  

2. uchwała VIII/35/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

wykonania zadania społecznego Dofinansowanie działalności Klubu Seniora w 2021.  

3. uchwała VIII/36/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z  

wykonania zadania społecznego Festyn 2021.  

4. uchwała VIII/37/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

wykonania zadania społecznego Mikołajki Osiedlowe.  

5. uchwała VIII/38/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

wykonania zadania społecznego Rehabilitacja seniorów z Klubu Seniora w 2021 r.  

6. uchwała VIII/39/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

wykonania zadania społecznego Senioralny Fundusz Wyjazdowy  

7. 6. uchwała VIII/40/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z wykonania zadania społecznego Wigilia dla członków Klubu Seniora na osiedlu w 

2021 r.  

8. uchwała VIII/41/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia do realizacji 

zadania społecznego – Podchody Osiedlowe  

9. uchwała VIII/42/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia do realizacji 

zadania społecznego – Festyn „Wojszyckie Lato”  

10. uchwała VIII/43/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia do realizacji 

zadania społecznego – Dofinansowanie działalności Klubu Seniora w roku 2022  

11. uchwała VIII/44/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie oferty  na realizację zadania 

społecznego – Wigilia 2022 dla seniorów z osiedla Wojszyce  

12. uchwała VIII/45/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie oferty na realizację zadania 

społecznego – Mikołajki 2022 na Osiedlu Wojszyce  

13. uchwała VIII/46/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania 

rocznego Zarządu Osiedla Wojszyce z wykonania planu finansowego za rok 2021  

14. uchwała VIII/47/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia planu 

finansowego na rok 2022  

15. uchwała VIII/48/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie zawarcia umowy o 

wolontariat dla pana Sebastiana Rusek.  

16. uchwała VIII/49/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie zawarcia umowy 

cywilnoprawnej dla pani Małgorzaty Kuśnierz  

17. uchwała VIII/50/2022 z dnia 26 stycznia 2022 r. w sprawie przestawienia pojemnika 

na nakrętki dla Wrocławskiego Hospicjum dla Dzieci przed budynek Szkoły 

Podstawowej nr 23 przy ul. Przystankowej 32     

  


